
223

Transmisja posiedzeń komisji może wydawać się pewną ekstrawagancją. Mogą pojawić się
zarzuty, że nikt nie będzie oglądał posiedzeń komisji. Jest to jednak założenie blędne. Sesje Rady
Miasta na kanale w serwisie YouTube oglądało, w zależności odsesji, od kilkudziesięciu osób aż do
ponad tysiąca. Nie należy więc lekceważyć wartości transmisji posiedzeń komisji, a.także ich
archiwizacji. Jeżeli zostanie podjęte żądane przeze mnie działanie, każdy z mieszkańców będzie
mógł przyjrzeć się posiedzenmom komisji, bez konieczności osobistego udziału w posiedzeniu.

Nie wyrażam zgody na ujawnienie danych wnoszącego petycję. Proszę o odpowiedź
wyłącznie drogą elektroniczną oraz o bieżące informowanie mnie o losach petycji, w tymo
posiedzeniu komisji rady, na którym będzie rozpatrywana niniejsza petycja.
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